
描述
       小六角网机是一种捻制在特定范围内的金属丝六角网的专用系列产品。该产品设计合理，结构简单，运转平稳，性能良好，维修方便。该设

备有主机，放线装置等组成。可用于饲养鸡、鸭、鹅、兔及动物园围栏，绿化带防护网等。

Description
hexagonal mesh machine, also named chicken mesh machine, is the special equipment to produce the hexagonal mesh. 

The machine is Reasonable design, simple structure, stable operation, good performance, convenient repair. The total line 

contains bobbin frame and main machine.

产品用途及性能
ABE-LNWL型拧网机是一种捻制在特定范围内的金属丝六

角网的专用系列产品。该产品设计合理，结构简单，运转

平稳，性能良好，维修方便。该设备有主机，放线装置等

组成。

小六角网的用途：可用于饲养鸡、鸭、鹅、兔及动物园围

栏，绿化带防护网等。

设备特征：

1. 可设置3拧或5拧。

2. 设备上设有断丝保护，整条生产线大概需要1-2人操

作。

3. 辅助设备：1台打轴机，轴架和一台打簧机。

Product application and function
ABE-LNWL hexagonal mesh machine is the special equipment to produce the 

hexagonal mesh. The machine is Reasonable design, simple structure, stable 

operation, good performance, convenient repair. The total line contains bobbin 

frame and main machine.
Usage: These products can be widely used in fences of farmland and grazing 

land,etc. 
Machine characteristics:

1. It can set to produce with 3 twists or 5 twists.

2.The machine adopts automatic stop system. If there is broken wires or broken 
mesh, it will stop automatically. So only 1 or 2 workers can be able to handle this 
machine.

3. Accessory machine: 1 set of spool winding machine, bobbin frame and one 
spiral coiling machine
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型号

Model

规格

Spec.

网孔尺寸

Mesh size

(mm)

最大幅宽

Mesh width

 (m)

丝径
Wire dia.

(mm)

捻纹数
Twist 

number

主轴转速
Main shaft speed

（r/min）

电机功率
Power

（kw）

理论速度
Theory speed

(m/min)

供润滑油系统
该设备安装一个供润滑油系统，由机电、油泵等组成。采用自动和定时供

油两种方法。开机即开始供油，油泵上方安装了一个油阀开关，是供定时

供油之用，每班至少打开3次供油。未安装供油管而需要润滑的地方为手动

加润滑油处，如：上下拖板的加油孔及半齿轮处等。

Lubrication system
The lubrication system compares with motor, oil pumps, etc, there are 

two oiling method: automatic and timely. Start oil supplying when turn 
on the machine, there is an oil valve switch installed above the pump 

which is for timing oil supply, at least 3 times per shift. It needs lubricate 

manually Where there is no pipeline to lubricate,  such as: oil filling hole 

of the carriage and the half gear, etc.

小六角网机参数 Parameter of hexagonal mesh machine
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